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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
project Cell Broadcast. (Ingezonden
9 februari 2010)

1
Is het cell broadcastsysteem
inmiddels operationeel, zoals u in een
algemeen overleg met de Kamer hebt
beloofd? Zo nee, waarom niet?1

2
Is dit systeem inmiddels al gebruikt
voor alarmering? Zo ja, wat waren de
bevindingen?

3
Hoe worden mensen, in het bijzonder
doven en slechthorenden, voorgelicht
over dit systeem? Waar kunnen zij
informatie vinden over de werking en
het gebruik?

4
Hoe is de aanbesteding van het cell
broadcastsysteem verlopen? Aan
welke partij is gegund?2

5
Herinnert u zich mijn schriftelijke
vragen van oktober 2008?3

6
Wat is de stand van zaken met
betrekking tot de toepassing van
nieuwe technieken? Hebt u de
ontwikkelingen in Noorwegen
gevolgd? Kunnen deze
ontwikkelingen een verbetering zijn
voor het Nederlandse systeem? Zo ja,
bent u bereid te onderzoeken of deze

in Nederland toegepast kunnen
worden?

7
Bent u bereid de Kamer op de hoogte
te houden van de ontwikkelingen op
het gebied van cell broadcast en
burgeralarmering in Nederland?

1 Kamerstuk 29 517, nr. 38.
2 Kamerstuk 29 668, nr. 24.
3 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 742.
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